
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 57. posiedzeniu Senatu
w dniu 10 czerwca 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Andrzeja Kraszewskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Uprzejmie proszê o informacjê na temat finansowania szkód wyrz¹dzonych przez dzik¹ zwierzynê

(wilki, bobry). Szkody zosta³y oszacowane i zainteresowani mieszkañcy wiedz¹, ¿e otrzymaj¹ odszkodo-
wania, ale pieniêdzy nie ma. Regionalne dyrekcje ochrony œrodowiska miêdzy innymi w Krakowie twier-
dz¹, ¿e nie maj¹ potrzebnych œrodków.

Chc¹c unikn¹æ niepokojów spo³ecznych, proszê Pana Ministra o interwencjê i pozytywne za³atwienie
przedstawionej wy¿ej sprawy.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




